
Mission Prayer Movement: Europe                        07/23/2023 

 

Prayer items – Florin, local Romanian missionary 

Ministry Updates and prayer requests: 

• Most Ukrainian refugees have left Bucharest.  Please continue to pray for Florin as he serves the remaining 
refugees. 

• Last Shabbat morning meeting, two groups of Jewish Messianic believers were together. It was great 
fellowship. Pray for unity and fellowship among different groups of Jewish Messianic believers. 

• Many Israelis visit Bucharest all year round, especially in summer.  Florin has opened Shabbat morning 
meeting to them and has met a few Jews.  Pray for the guidance from the Holy Spirit to visiting Israelis and 
local Jews. 

   
Family updates and prayer requests: 

• Alina, Florin’s wife, will be moving her workplace into the village this coming September.  Pray for the 
progress of their new house as they are moving in before that time.  They need to have at least a 
bathroom, a bedroom and kitchen ready. 

• Last week Mattay, Florin's fourth child, broke his left-hand elbow while playing in a park.  He had a surgery 
and a hand cast.  Pray for his healing. 

• Praise to the Lord that Andreas, his third child, got into the best high school in Romania. 

• Pete, Florin's second child, is experiencing swelling on the left of his neck.  He has been with couple 
doctors and medical offices for diagnosis.  Pray for extra wisdom for the doctors, for proper treatment, 
and for the Lord's miraculous healing. 

• Priscilla, his eldest child, has been admitted to a medical university.  The family is figuring out a financial 
plan due to high tuition and considering delaying admission to next year.  Pray for peace, guidance, and 
direction from the Lord. 

 

Prayer items - Europe 

 Pray for peace for the entire Europe as the tensions between Russia and the world continue to increase. 
 Pray for Russian to cease seeking use of nuclear weapons in Ukraine.  
 Ask the Lord to redeem this situation by drawing many people to Himself. May both Ukrainian and Russian 

discover that Jesus is the only true source of peace, safety, comfort, truth and freedom. 
 Safety and provision for Ukrainians refugees who have fled the country and the many who are displaced 

internally. 
 For many pastors leading their flocks at this critical time of decision and risk. They carry a heavy burden. 
 Pray for Ukrainian believers to find comfort, peace, and strength in God and share the source of their 

strength with others. 
 For many believers to stay strong, continue trusting the Lord and not to give in to panic, fear and 

desperation. 
 Pray for wisdom as world leaders maneuver, strategize and speak out. Pray that God would move in their 

hearts and guide their steps and plans. 



 Pray for leaders of both countries to know God’s truth and peace and be transformed by his Holy Spirit, 
that they would seek to lead their countries in the way of peace. 

 Ask for repentance, grace, forgiveness and reconciliation throughout Ukraine and Russia. 
 Pray for strength and wisdom for the European churches and for Christians to recognize the God given 

opportunities to share the Gospel during these difficult times. 
 Ask the Lord to sustain European Christians under this crisis. 
 Safety of local missionaries and their families in Europe and in Ukraine. 

 

宣教祈禱運動 - 歐洲                                  07/23/2023 

 

代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin 

事工更新和祈禱事項： 

• 大多數烏克蘭難民已離開Bucharest。請繼續為Florin禱告服務剩下的難民。 

• 在上一個禮拜日的主日中，兩組猶太彌賽亞信徒聚集在一起，他們有一個很好的交通團契。為猶太

彌賽亞信徒在不同群體之間的團結和交通禱告。 

• 每年有許多以色列人都訪Bucharest，尤其是在夏季。Florin向他們開放了安息日的晨會，從而在當中

認識了一些猶太人。祈求聖靈引導來訪的以色列人和當地的猶太人。 

 

家庭更新和祈禱事項： 

• Florin的妻子Alina在9月份將要搬到村里工作。為他們新房子的進展禱告，因為他們需要在那之前搬

進去。他們至少需要準備好一間浴室、一間臥室和廚房。 

• Florin的第四個孩子Mattay上週在公園玩耍時摔斷了左手肘，他接受了手術和打了石膏。為他的康復

祈禱。 

• 感謝主，他的第三個孩子Andreas考進入了羅馬尼亞最好的高中。 

• Pete是弗洛林的第二個孩子，他的脖子左側腫脹，已經有好幾位醫生在診所和醫院進行診斷。祈求

神賜額外的智慧予醫生、有正確的治療以及主神奇的醫治。 

• 他的大女兒Priscilla剛剛考入了醫科大學。由於學費高昂，家人正在重新籌劃家庭的財務，或者推遲

到明年入學。祈求從神來的平安、帶領和指引。 

 
 

代禱事項 - 歐洲 

• 為整個歐洲的和平祈禱，因為俄羅斯和世界之間的緊張局勢繼續加劇。 

• 祈禱俄羅斯停止尋求在烏克蘭使用核武器。 

• 求主用這艱難時期讓更多人來歸向祂，願烏克蘭人和俄羅斯人都發現耶穌是和平、安全、安慰、真

理和自由的唯一真正源頭。 

• 為逃離該國的烏克蘭難民和許多在國內流離失所的人提供安全和保障。 

• 為烏克蘭牧師們祈禱，許多冒着險繼續帶領羊群，他們背負著沉重的擔子。 



• 祈求烏克蘭信徒在神裡面找到安慰、平安和力量，並與他人分享他們得力的來源。 

• 為歐洲和烏克蘭信徒祈求，讓他們保持堅強、繼續信靠主、不要屈服於恐慌、恐懼和絕望。 

• 祈求世界領導人有智慧地在行動、制定戰略和對話上祈禱，祈求天父感動他們，引導他們的腳步和

計劃。 

• 祈求兩國領導人認識神的真理與和平，並被聖靈改變，尋求帶領他們的國家走和平的道路。 

• 祈求整個烏克蘭和俄羅斯的悔改、恩典、寬恕與和解。 

• 祈求神加力量和智慧予歐洲教會和歐洲基督徒，使他們認識到這時期是神給予他們去分享福音的機

會。 

• 求主在這場危機下扶持歐洲基督徒。 

• 為當地宣教士和家庭的安全禱告。 

 

 

 


